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Zápisnica 

z 10. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník, 

konaného dňa 16.2.2024 
 

 

Prítomní: Slavomír Mlynár – starosta obce 

Prítomní poslanci: Michal Babčák, Ing. Martin Goč-Matis, Milena Hrubiznová, 

Štefan Kučečka, Mgr. Kristína Sendeková 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Mihalíková – hlavná kontrolórka obce 

Mgr. Martina Bukovská – zapisovateľka 

 

Verejnosť: T. Repková, T. Jacenková, T. Hudák, Š. Michalčin 

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášania schopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na úvod privítal prítomných v zasadacej miestnosti  a otvoril      

10. zasadnutie Obecného zastupiteľstva. Na začiatok starosta obce potvrdil, ţe zasadnutie 

obecného zastupiteľstva je na základe počtu prítomných poslancov uznášaniaschopné. Počet 

prítomných poslancov je  5 z celkového počtu 5. 

 

Starosta obce určil overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu, tieţ zapisovateľku      

a vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Overovatelia zápisnice: Michal Babčák, Mgr. Kristína Sendeková 

Návrhová a mandátová komisia: Ing. Martin Goč-Matis, Milena Hrubiznová 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Bukovská 

 

 

Hlasovanie: 

Za:  5       (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

 

 

K bodu 3: 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal poslancom návrh programu 10. zasadnutia OZ, ktorý bol vopred zverejnený 

na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce. Nebol pridaný ţiadny bod programu. 
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PROGRAM: 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. Správa o kontrolnej činnosti HK za II. polrok 2023 

6. Úprava rozpočtu na rok 2024, 2025 a 2026 

7. Ţiadosť o dotáciu z výzvy poslancov PSK 

8. 19. Magurské slávnosti a stretnutie rodákov 2024 

9. Rozmiestnenie svetiel a čas svietenia verejného osvetlenia 

10. Sadzobník cien za sluţby poskytované obcou Stebník  

11. Zniţovanie mnoţstva komunálneho odpadu 

12. Informácia starostu obce 

13. Rôzne 

14. Návrh na uznesenie 

15. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za:  5       (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

Poslanci obecného zastupiteľstva predloţený návrh programu schválili bez pripomienok. 

 

K bodu 4: 

 

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

Posledné zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo dňa 30.12.2023 a prijali sa na ňom 

uznesenia č. 68/2023 aţ č. 71/2023. 

 Uznesenie 68/2023 

     - Program 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva. - schválené – splnené 

 

 Uznesenie 69/2023 

    - VZN č. 01/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné    

      stavebné odpady na rok 2024 a ďalšie zdaňovacie obdobia na území obce Stebník. 

   - Zvýšenie poplatku za komunálny odpad vo výške 19,00 € na osobu ročne. – neschválené 

 

 Uznesenie 70/2023 

   - Výmena verejného osvetlenia v obci Stebník za LED svietidlá. - neschválené 

 Uznesenie 71/2023 

   - Hodnota protipovodňového vozíka na 14 320,94 €. - schválené, splnené 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení                     

č. 68/2023– č. 71/2023 z predchádzajúceho OZ. 
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K bodu 5: 

 

Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za II. polrok 2023  

Starosta obce sa opýtal prítomných poslancov či majú k tejto správe nejaké pripomienky alebo 

otázky. Dokument im bol vopred zaslaný e-mailom. Nemali ţiadne pripomienky. Túto kontrolnú 

činnosť pravidelne vykonáva a polročne predkladá hlavná kontrolórka obce Stebník, Mgr. Mária 

Mihalíková. 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie Správu o vykonaní kontroly hospodárenia 

s finančnými prostriedkami za II. polrok 2023. 

 

Hlasovanie: 

Za:  5       (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

 

 

K bodu 6: 

 

Úprava rozpočtu na rok 2024, 2025 a 2026 

 

Na základe zverejnených údajov o DPFO bolo potrebné upraviť rozpočet schválený uznesením           

č. 66/2023 z dňa 13.12.2023. Na rok 2024 je to suma 129 691,00 €, čo je oproti roku 2023 menej. 

Z tohto dôvodu je aj celkový rozpočet obce zníţený zo 160 284 € na 155 841 €. Návrh rozpočtu         

na rok 2024 je vyrovnaný. Poslanci boli o úprave vopred informovaní e-mailom. 

K navrhovanej úprave rozpočtu nemali ţiadne otázky, ani pripomienky, preto ich starosta obce 

vyzval k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: 

Za:  5       (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili zmenu rozpočtu na rok 2024 a orientačný rozpočet              

na roky 2025 a 2026. 

 

K bodu 7: 

 

Žiadosť o dotáciu z výzvy poslancov PSK 

 

Starosta obce oboznámil poslancov s pripravenou ţiadosťou o dotáciu z Výzvy poslancov 

Prešovského samosprávneho kraja“ v rámci rozpočtového programu Kultúra - beţné výdavky               

pre projekt ,,19. Magurské slávnosti a stretnutie rodákov 2024“. 

 

Poţadovaná výška dotácie je v maximálne moţnej sume 5 000 €. Spoluúčasť obce je 20 %                 

zo schválenej dotácie. Termín podania ţiadosti je do 19.2.2024.  
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Hlasovanie: 

Za:  5       (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili ţiadosť o dotáciu z výzvy poslancov PSK. 

 

K bodu 8: 

 

Magurské slávnosti  a stretnutie rodákov 2024 

 

Starosta obce podrobnejšie informoval o programe plánovaného podujatia, o rozpočte 

a sprievodných akciách. Naposledy sa konali v roku 2019. Termín konania Magurských slávností 

je určený na 5.7. - 6.7.2024.  

V kultúrnom programe vystúpia: PUĽS /Prešov/, Mikuláš Gigac /Šumiac/, Harmónia band 

/Bardejov/, Deti z MŠ Stebník, Rado & Veronika Grichoví /Stebník/, DJ StevOn & Ľudmila 

Mlynár Grichová (Košice a Stebník). Vystúpenie PUĽS bude financované z dotácie 

z KULTMINOR a spoluúčasti obce. Atrakcie pre deti: skákací hrad a drevený kolotoč.  

 

Poslanec Kučečka navrhol, aby sa oslovilo PZ Magura Stebník, aby pripravili guláš. Na spoluprácu 

a prezentáciu svojich aktivít budú oslovené organizácie v obci ZO JDS Stebník, DHZ Stebník, KST 

TJ Magura Stebník, PZ Magura Stebník, Urbár PS Stebník, Gréckokatolícka cirkev. Súčasťou 

osláv bude stretnutie rodákov, pre ktorých bude pripravené osobitné posedenie. Poslanec Kučečka 

zo skúsenosti z roku 2014 navrhol samostatné posedenie na 6.7.2024 v podvečerných hodinách 

v sále Obecného úradu. Spoločne sa zhodli, ţe budú potrebné ďalšie stretnutia ohľadom 

organizácie celého podujatia.  

Starosta obce dodal, ţe oboznámi občanov o podujatí, aby vopred informovali príbuzných 

a známych. Na základe spätnej väzby sa orientačne zistí účasť na slávnostiach. Taktieţ nejaké tipy 

a návrhy od samotných občanov.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie prerokovanie programu plánovaných                

19. Magurských slávností a stretnutia rodákov v júli 2024. 

 

Hlasovanie: 

Za:  5       (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

 

 

K bodu 9: 

 

Rozmiestnenie svetiel a čas svietenia verejného osvetlenia 

 

Starosta obce z dôvodu neschválenia výmeny svietidiel za úspornejšie LED svietidlá v celej obci 

navrhol aspoň skrátiť čas svietenia v zimných mesiacoch do 20:00 hod a v lete počas prázdnin 

nesvietiť vôbec alebo tieţ iba do 20:00 hod.  

Doteraz 9 vymenených a doplnených LED svietidiel prinieslo úsporu energie a financií.                      

Pri rovnakej dobe svietenia bola spotreba: január 2022 - 858 kWh, január 2023 – 735 kWh, január 

2024 – 516 kWh. Tým sa zníţili náklady. K zníţeniu prispela aj niţšia cena za mWh zo 199 €              

na 148 €. 

Starosta obce ďalej navrhol inak rozmiestniť svietidlá na ulici, a to tak, aby sa dali k sebe do jednej 

línie LED svietidlá. Bolo by to z dôvodu lepšieho optického vzhľadu a osvetlenia ulice. Táto 

výmena by stála cca 250 €. Premiestnili by sa LED svetlá od čísiel domov 73, 82. Pri dome 128, 

vymenilo LED za staré a LED by sa dalo v línii s ostatnými LED svietidlami.  
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Poslanec Kučečka pripomenul, ţe v roku 2013 sa osvetlenie rozmiestňovalo tak, aby bolo                    

pri verejných budovách, na kriţovatkách a pri mostoch. Zároveň informoval, ţe má ponuku                

na svietidlá značky OSRAM s 5-ročnou zárukou. Cena za 1 svietidlo je 33 € bez DPH a majú 

funkčný dizajn a nízke náklady na údrţbu. 

Nakoniec sa ešte hovorilo o osvetlení na ,,novej ulici“, ţe je potrebné zakúpiť novú trubicu                

pri dome číslo 122 a ţe posledné svetlo pri chate pána Franeka by nemuselo byť. 

 

Hlasovanie: 

Za:      0  

Proti:       1     (Mgr. Sendeková)                              

Zdrţal sa: 4     (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka) 

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva neschválili premiestnenie svietidiel od č. d. 73, 82 a 128 a ich 

výmenu za staré svietidlá v línii s ostatnými LED svietidlami z dôvodu optického vzhľadu 

osvetlenia ulice.   

 

 

Hlasovanie za navrhovaný čas svietenia verejného osvetlenia: 

Za: 4 (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Mgr. Sendeková)  

Proti: 0 

Zdrţal sa:   1  (Kučečka)      

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili skrátenie času svietenia VO počas zimných mesiacov  

do 20:00 hod a počas leta nesvietiť vôbec z dôvodu úspory financií za elektrickú energiu.                     

Od 1.3.2024. 

 

 

K bodu 10: 

 

Sadzobník cien za služby poskytované obcou Stebník 

 

Starosta obce oboznámil poslancov o potrebe aktualizovať Zásady o úhradách za poskytované 

sluţby obcou Stebník. 

 

Navrhované zmeny v poplatkoch sú tieto: 

1) inzercia, oznamy právnických osôb vysielané v obecnom rozhlase z 2 € na 5 €; 

2) energie v KSB: - el. energia   z 0,50 € na 0,60 € 

                              - plyn             z 0,60 € na 1,60 € 

                              - voda            z 1,50 € na 1,80 € 

 

Ostatné poplatky ostávajú nezmenené, resp. poloţky bez poplatku. 

 

Hlasovanie: 

Za:  5 (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková)                             

Proti:  0 

Zdrţal sa:   0 

 
Poslanci obecného zastupiteľstva schválili Zásady o úhradách za poskytované sluţby obcou 

Stebník a zmeny vybraných poplatkov v Sadzobníku cien a sluţieb obce Stebník s účinnosťou             

od 1.3.2024. 
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K bodu 11: 

 

Znižovanie množstva komunálneho odpadu 

 

Starosta obce znovu otvoril tému ohľadom mnoţstva komunálneho odpadu a najmä pravidelne sa 

zvyšujúcich poplatkov od zberovej spoločnosti, teda od FÚRA s.r.o., Rozhanovce. Nakoľko sú 

stále vyššie náklady za zber odpadov, jeho následné spracovanie, prejaví sa to hneď aj na cenách 

faktúr, ktoré musí obec uhrádzať. Nakoľko poslanci na poslednom zasadnutí OZ neschválili 

zvýšenie poplatku za daň za komunálny odpad zo 14,00 € na navrhovaných 18,00 €, resp. 19,00 €, 

obec bude doplácať nemalú sumu zo svojho rozpočtu.  

 

Bude potrebná aj edukácia občanov, aby sa naučili lepšie separovať odpad a pripomínať im, aby 

nevykladali nádobu na zber, kým nie je naplnená. Je to z dôvodu, ţe sa ráta počet vyprázdnených 

nádob a nie mnoţstvo odpadu. Spoločnosť FÚRA síce vlastní niekoľko vozidiel, ktoré dokáţu 

odváţiť hmotnosť odpadu, ale nie je ich toľko, aby boli vyuţité v kaţdej zazmluvnenej obci.  

 

Starosta obce dodal, ţe od 1. januára 2025 nadobudne platnosť zákon o mechanicko biologickej 

úprave odpadu, čo v praxi bude znamenať ďalšie zvýšenia nákladov. Z toho vyplýva, ţe uţ bude 

potrebné zvýšiť aj poplatok v rámci poplatku za KO. 

Ďalej informoval o tom, ţe sa bude iniciovať pracovné stretnutie s p. Fúrom. Tieţ spomenul, ţe sa 

na stretnutí členov v rámci Mikroregiónu Makovica starostovia dohodli, ţe sa má napísať jeden 

oficiálny list za všetkých ohľadom počtu vyváţaných nádob, aby sa faktúroval skutočný počet 

vyprázdnených nádob. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie prejednanie o ţiadanom zniţovaní mnoţstva 

komunálneho odpadu v obci, o zvýšených poplatkoch za prijaté faktúry od spoločnosti FÚRA s.r.o. 

a stálej potrebe edukovania obyvateľov o správnom triedení odpadov. 

 

K bodu 12: 

 

Informácia starostu obce  

 

- Konanie v kancelárii OÚ ohľadom skládky odpadu dňa 9.1.2024, na ktorom sa zúčastnili                     

   Ing. Jozef Kapec z Okresného úradu v Bardejove a Ing. Matúš Komiňák za SPF. Podľa spísanej  

   zápisnice je nutné zlikvidovať skládku do 31.7.2024, čo je ďalšou poloţkou, ktorá bude mať    

   vplyv na zvýšenie nákladov za odpad. Taktieţ sa bude vyţadovať doklad o odovzdaní a likvidácii    

   tohto odpadu. Spoločne sa dohadovalo, ako bude hlavne najbezpečnejšie túto skládku vypratať.   

   Pouţije sa štiepkovač po prvotnom vytriedení, vozidlo s hydraulickou rukou, trávu    

   rozhrnúť a popol vyviezť. Po prípade zavolať na pomoc pilčíkov a dobrovoľníkov z obce.  

 

- Vyúčtovacie faktúry za rok 2023 - bol zaslaný preplatok za plyn v sume 4285,99 €, ale    

    nedoplatok za elektrickú energiu vo výške 364,14 € za všetky budovy. 

 

- Problém s plynovým kotlom v materskej škole – odhadované náklady nového cca. 4 000 €. 

 

- Oprava steny za radiátorom v bývalej riaditeľni v MŠ a drobné opravy rohov stien v ostatných    

    priestoroch. Zakúpi sa do riaditeľne aj nový radiátor. 

 

- Fašiangový karneval - konal sa dňa 10.2.2024, účasť bola uspokojivá. 

 

- Detské kino  sa konalo 11.2.2024, ktorého sa zúčastnilo cca. 35 ľudí. Premietala sa rozprávka   

  Willy a kúzelná planéta. Akcia bola uhradená z vlastných zdrojov, kino technikou podporená    

  MAS Horná Topľa.  
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- Starosta obce informoval o stave na jednotlivých účtoch a v pokladni, výška neuhradených  

  faktúr je 378,23 € a suma za neuhradené odvody, dane a mzdy 2945,21 €.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie informácie starostu obce a stav financií                 

na jednotlivých účtoch a v pokladni.  

 

Hlasovanie: 

Za:  5       (Babčák, Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

 

 

K bodu 13: 

 

Rôzne 

 

Starosta obce dal priestor poslancom.  

 

- Poslankyňa Hrubiznová sa zaujímala na aký účel sa vyuţíva dotácia na vojnové hroby a či sa  

  plánuje opraviť informačná tabuľa pri vojnovom cintoríne. Starosta obce odpovedal, ţe sú  

  pouţité na beţnú údrţbu, na zakúpenie potrebného materiálu a náradia, tieţ sa z toho platia aj  

  odvody.  

 

- Poslanec Ing. Goč-Matis sa opýtal ako a či vôbec prebehne plánovaná rekonštrukcia záchodov  

   a umyvárky na obecnom úrade. Starosta obce oznámil, ţe nateraz nie sú na to financie a ani   

   schválená dotácia, ale dodal, ţe absolvoval stretnutie s riaditeľom Zborstav p. Feciľákom, aby     

   pripravil rozpočet na rekonštrukciu WC a vstupnej chodby do Obecného úradu. 

 

- Poslanec Kučečka sa zaujímal či sú nejaké nové informácie ohľadom Dlhopisového programu   

   VVS a.s., Košice, nakoľko sa stále ako poslanci nevedia rozhodnúť či do toho vstúpiť. Starosta  

   obce odpovedal, ţe stále chodia informačné e-maily s novinkami, ale tieţ e-maily s vypísanými  

   rizikami programu od iných hnutí. Teda, ţe sa vytvorili 2 skupiny ľudí, pričom jedny s tým  

   súhlasia a druhí to neodporúčajú.  

 

- Poslanec Kučečka ďalej oznámil, ţe sa konala schôdza hasičov, na ktorej sa rozprávalo aj  

   o predaji starej budovy HZ a o zvyšných peniazoch z jej predaja. Za sumu 1695 € za zakúpila   

    plechová garáţ k HZ. Preto sa zaujímajú, ako sa vyuţijú zvyšné peniaze, ţe    

    by bolo dobré zakúpiť alebo dať vyrobiť prístrešok nad schodisko do hasičskej zbrojnice.   

   Starosta obce reagoval, ţe ešte poslanci v predošlom volebnom období schválili zakúpenie dvoch   

   garáţi do obce z predaja starej HZ. Doplnil, ţe vyvolávaciu cenu za predaj poslanci stanovili          

   na 3100 €, napriek tomu, ţe starosta navrhoval vyššiu sumu. Z tejto sumy mali byť zakúpené           

   2 garáţe. Stará HZ sa nakoniec predala za 5 150 €. Starosta uznal poţiadavku DHZ na polovicu   

   peňazí. Zároveň pripomenul, ţe keď navrhoval vyššiu vyvolávaciu cenu tak poslanci to    

   nepovaţovali za potrebné. Starosta konštatoval, ţe sa mu to nezdá fér, ţe nechceli vyššiu cenu,    

   ale keď sa to predalo za vyššiu cenu tak chcú polovicu. Nakoniec povedal, ţe ak budú financie  

   môţe sa prístrešok urobiť, ale momentálne sú dôleţitejšie veci, ktoré treba riešiť. Ako napríklad    

   kotol v MŠ. 

 

- Poslednou záleţitosťou, o ktorú sa zaujímal poslanec Kučečka, bolo prideľovanie dotácie cerkvi 

   z obecného rozpočtu, nakoľko má informáciu, ţe ju iní starostovia beţne poskytujú. Zároveň     

  dodal, ţe nerozumie, prečo sa môţe dať dotácia napr. na ZO JDS alebo pre DHZO, ale nie                       

  na cirkev. Rád by vedel odkiaľ je informácia, ţe by išlo o porušenie zákona, keďţe to on nevedel    

  nikde nájsť.  
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   Na to zareagovala hlavná kontrolórka, ţe to má zo školenia od Ing. Oxany Hospodárovej, ktorá to   

   viackrát zdôraznila. Zároveň dodala, ţe obec môţe priamo podporiť duchovnú činnosť, ale nie  

   rekonštrukciu  chrámu. Pán Kučečka navrhol, aby sa do VZN obce zakomponovalo, čo sa vníma   

   ako duchovná činnosť.  

 

- Starosta obce ďalej informoval, ţe uţ zaslal výzvu na úhradu dane z nehnuteľnosti a psa na dve   

  rôzne adresy pre p. Ľuboša Remetu a Horský Stebník s.r.o. Zásielky neboli prevzaté a vrátili sa   

  späť. 

 

K bodu 14: 

 

Návrh na uznesenie 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia v nasledujúcom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

1) Zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE: 

1) Program10. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

2) Úpravu záväzného rozpočtu na rok 2024 a orientačný rozpočet na roky 2025 a 2026. 

3) Ţiadosť o dotáciu z výzvy poslancov Prešovského samosprávneho kraja na kultúrne   

podujatie: 19. Magurské slávnosti a stretnutie rodákov. 

4) Čas svietenia počas zimných mesiacov do 20:00 hod a počas leta nesvietiť vôbec z dôvodu   

úspory financií za elektrickú energiu. 

5) Zásady o úhradách za poskytované sluţby obcou Stebník a zmeny vybraných poplatkov  

v Sadzobníku cien a sluţieb obce Stebník, a to: 

 1/ inzercia, oznamy právnických osôb vysielané v obecnom rozhlase z 2 € na 5 €; 

 2/ energie v KSB: - el. energia z 0,50 € na 0,60 € 

                                - plyn z 0,60 € na 1,60 € 

                                - voda z 1,50 € na 1,80 € 

 

BERIENAVEDOMIE: 

 

1) Správu o kontrole plnenia uznesení č. 68/2023 – č. 71/2023 z predchádzajúceho obecného 

zastupiteľstva konaného dňa 30.12.2023. 

2) Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky, Mgr. Márie Mihalíkovej, za II. polrok  

2023. 

3) Prerokovanie programu plánovaných Magurských slávností a stretnutia rodákov v júli 2024,  

ţe sa priebeţne budú získavať podnety a návrhy a konať stretnutia ohľadom organizácie akcie. 

4) Prejednanie o ţiadanom zniţovaní mnoţstva komunálneho odpadu v obci, o zvýšených  

poplatkoch za prijaté faktúry od spoločnosti FÚRA s.r.o. a stálej potrebe edukovania 

    obyvateľov o správnom triedení odpadov. 
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5) Informácie starostu obce, stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

6) Návrh na uznesenia č. 72/2024 - 83/2024. 

 
 

NESCHVAĽUJE: 

 

1) Premiestnenie svietidiel od čísiel domov 73, 82 a 128 a ich výmenu za staré svietidlá v línii   

    s ostatnými LED svietidlami z dôvodu optického vzhľadu osvetlenia ulice.   

 

K bodu 15: 

 

Záver 

Starosta poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť na 10. zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a zaţelal príjemný zvyšok večera. Týmto ukončil prvé zasadnutie obecného 

zastupiteľstva v tomto roku. 

 

 

V Stebníku, 16.2.2024 

 

 

Zapísala: 

 

- Mgr. Martina Bukovská 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

- Michal Babčák 

 

- Mgr. Kristína Sendeková 

 

 

 

 

...................................................... 

Slavomír Mlynár 
starosta obce Stebník 


